
Hilarious School Diaries|米小圈/姜小牙上学记
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Xiao Mi Quan and Jiang Xiao Ya are ordinary primary school boys who are both 
cheeky and playful. Mi Xiao Quan has a cheerful and optimistic character. His 
favourite activity is to write in his diary. Jiang Xiao Ya is a rich boy with teeth so big 
that his friends love to make fun of him. Let us find out what they did in school 
everyday. What are the hilarious and memorable times they had with their friends, 
teachers and every one around them?  This is a series fully filled with childhood 
fun.    
 

  

《米小圈上学记》和《姜小牙上学记》是专门为低年级小学生量身打造的读物，如果

你是一个小孩子，当你翻开这部日记时，马上就会被里面好玩的情节，搞笑的插画所

深深吸引，逗得前仰后合。原来日记可以写得这么好玩？说不定你也会拿起笔，把自

己的童年记录下来。 

 

 
 
 
 
 
 
 



Xiao Mi Quan’s Diary | 小米圈上学记   
 

 Series 1 (with HYPY) 

 

  
 

好朋友铁头 耗子是条狗 瞧这一家人 
我是小学生 

 

 

 

  

Series 2 (with HYPY) 
 

  

 
 

一箩筐的快乐 如果我有时光机 新同桌的烦恼 大自然小秘密 

 

 
Series 3 (no HYPY) 

 

    

我有一个跟屁虫 小顽皮和老顽童 搞笑大王来啦 加油！足球小将 



 

 

 



 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Jiang Xiao Ya’s Diary Series 4 | 姜小牙上学记 
(with HYPY) 

 

 
 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 
 



Xiao Mi Quan’s Series 5 | 小米圈上学记系列五 

(Without HYPY) 
 

 
 



 

 

 



 

 

 

 
 



Price: S$23.90 (Per Series of 4 books) 

          S$13.90 (Series 5 – set of 2 books) 

 

Language: Simplified Chinese and Hanyu Pinyin (Unless stated otherwise) 

Recommended age: From 8 to 12 years old 

Paperback 

  

  

Welcome to our Face Book to check out the latest collections 

and promotions! 

 www.facebook.com/littlebookdot 

 
 

To view all books please click on the following websites:  

www.qoo10.sg/shop/littlebookdot 
www.littlebookdot.com 
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